

# PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SSDK KARLSHAMN

Datum: 2023-06-05

Plats: Svaneviks Bryggförening

Närvarande: Mattias B, Lina D, Karl M, Sabina R, Pontus A, Mattias P, Jerry L

## 1. Öppnande av mötet

- Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

## 2. Justeringsman

- Pontus A

## 3. Inkomna skrivelser

- Förfrågan från fritidsgårdarna i Karlshamn om de kan låna snorkelutrustning från oss för att snorkla i havet utanför badet. Beslutade att inte låna ut. Någon måste ansvara för utlåning och återlämning. Vad händer om något går sönder?
- Skrivelse från kommunen om vi vill hålla prova-på-aktiviteter för barn och unga under sommaren. Föreningen får 1200 per tillfälle. Vi har inga intresserade ledare. Beslut att avstå.

## 4. Utgående skrivelser

- 

## 5. Ekonomi

- Tankar från revisorerna kring budget. Bra idéer! Aktuellt först inför årsmötet.
- Kostnad ny version av Visma? Forsberg ej närvarande.
- Vi har fått 3000 kr i bidrag från RF för hjärtstartare (projekt 65+), genom Görans försorg.
- Göran Petersson inlagd som bidragsansvarig i idrottonline.

## 6. Dykning

- Snorkelleden är klar och dykning är i full gång.
- Status badplatser är alla rensade inför säsongen.

## 7. UV-rugby

- 

## 8. Fridykning

- 

## 9. Utbildning.

- Mattias B presenterade förslag på uppdaterat utbildningsavtal och regelverk enligt diskussioner föregående möte. Beslut fattades att anta uppdaterat utbildningsavtal och regelverk enligt förslag. Jerry L, reserverar sig mot den delen av utbildningsavtalet som säger att de elever som vill fortsätta utbildning efter "prova-på" i klubbens regi inte behöver utbildas i klubbens regi, eftersom det kan uppfattas som att klubben ger bort tider i badhuset till kommersiella aktörer.

#### 10. Kompressorboden

- De tre flaskorna vi nämnde förra mötet var tryckta 2022.
- Service regulatorer klar? Alla regulatorer är "good to go".
- Service kompressor klar? Service färdig inväntar faktura..
- Montering Nitrox/Trimix-utrustning? Ej påbörjad. Ska göras snarast.

#### 11. Båtarna

- Planera fixardag 2023? Måla båten, punkt från årsmötet. Skador där man går ut fixas. Fixa plasten och sedan klä in i plåt? Markus kollar om Janne vill hjälpa till att måla utanpå. Svarten behöver en ny gummimatta och fixa durken och sedan sjösätta. Forsberg planerar in fixardag.
- Forsberg behöver hjälp att sjösätta Svarten nästa måndag 12/6. Mattias P bistår.
- Sabina har kollat med SSRS om medlemskap för förening. Går ej att teckna. Men den privata gäller, så det är bra om någon på båten är medlem. I värsta fall erbjuds man teckna medlemskap i SSRS på plats om något händer.
- Sabina har kollat upp med SSRS om gemensam övning med livflotte från Moby. RS Hörvik ligger på paus och inväntar att båtarna ska bli färdigrenoverade, men RS Hasslö övar gärna men då får vi köra mot Ronneby. Inget beslut just nu på när vi genomför övning.

#### 12. Hemsida

- Detaljer för kommande klubbdyk och aktiviteter behöver publiceras. Mattias B efterfrågar detaljer från dykansvariga.

#### 13. Trivsel

- Avrostning i Vägga och snorkelleden genomfördes. Lågt deltagande på båda.

#### 14. Åtgärds punkter

##### **Markus**

220913: Upprätta lista på vilka som har nycklar till Moby.

230412: Ring Dan angående nyckel till Moby.

230412: Kolla kostnad för nya bokföringsprogrammet.

##### **Jerry L**

230605: Kolla med Växjö dyksport om de är intresserade av instruktörsavtal.

#### 15. Övrigt

- Samarbete med Växjö dyksport? Jerry L kontaktar Anders.

#### 16. Nästa möte

- 4/9-23 kl 18.00

#### 17. Avslutande av mötet

- Ordförande avslutade dagens möte.

.....  
Mattias Borgkvist

.....  
Sabina Ringius

Ordförande

Sekreterare

.....

Pontus A  
Justerare